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Geachte Raad, 

Door raadslid De Graaf van de PvdA-fractie zijn op maandag 18 november 2019 vragen gesteld 
met betrekking tot het cultureel centrum/filmtheater Voorschoten.  

De vraagsteller stelt dat in een interview in Groot Voorschoten in week 42 door burgemeester 

Bouvy is ingegaan op de besluitvorming over het Cultureel Centrum. Daarbij spreekt zij de 
volgende geruststellende woorden: “Met het Cultureel Centrum is het een iets ander verhaal. De 
activiteiten die daar plaatsvinden kunnen ook op andere plaatsen in Voorschoten ondergebracht 
worden”(einde citaat).  

Van het cultureel centrum maken vele verenigingen en organisaties gebruik. Vanwege de 
benodigde technische infrastructuur neemt het Filmtheater hierbij een specifieke positie in.   

De beantwoording van de vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1. Op welke locatie(s) kan het Filmtheater vanaf 1 januari 2021 haar activiteiten 
ten behoeve van de jaarlijkse ongeveer 15.000 bezoekers continueren? 

Antwoord 1. In het kader van het project integraal accommodatiebeleid wordt dit momenteel 
onderzocht. Er ligt nog geen voorkeur of besluit hoe of op welke locatie het filmtheater kan worden 

voortgezet. De raad zal daarbij worden betrokken en is recent met informatiebrief 080 d.d. 22 
november geïnformeerd over de stand van zaken van het project. 

Vraag 2. Heeft het college het Bestuur van het Filmtheater Voorschoten inmiddels over 
deze alternatieve locatie(s) geïnformeerd? 

Antwoord 2. Binnen het project zijn we in gesprek met het bestuur van het filmtheater. het overleg 
loopt nog (zie ook beantwoording vraag 1). 

Vraag 3. Is het Bestuur van het Filmtheater van mening dat sprake is van een volwaardig 

alternatief? 

Antwoord 3. niet van toepassing. Zie beantwoording vraag 1 en 2. 

Vraag 4.  Op welke plaatsen in Voorschoten kunnen de activiteiten van andere 
verenigingen worden ondergebracht? Hebben hierover met betrokkenen inmiddels 
gesprekken plaatsgevonden? 



 

 

 
Antwoord 4. Voor andere gebruikers geldt hetzelfde als voor het filmtheater. Het onderzoek is nog 
niet afgerond en de gesprekken lopen nog.  

 

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
 
 
 

 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 
gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


